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ZAPISNIK 
 
 

Konstitutivne in 1. redne seje Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, dne 30. 
januarja 2023 ob 13.00 v sejni sobi Občine Kanal ob Soči. 
 
Prisotni: 
 
Člani Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe Ermin Hvalica, Bruno Colavini, 
Risto Djurić, Zoran Simčič in Ivan Križnič.  
 
Ostali prisotni: podžupanja Valentina Humar, javni uslužbenki Andreja Nanut in Metoda Humar 
(2. točka dnevnega reda).  
 
Sejo je vodila podžupanja Valentina Humar v skladu s predlaganim dnevnim redom: 
 
Dnevni red: 
 

1. Konstituiranje odbora ter izvolitev predsednika.  

2. Razprava in sklepanje o Predlogu Odloka o Proračunu Občine Kanal ob Soči za leto 

2023. 

3. Razno.  

 
K tč. 1 dnevnega reda: 
 
Člani Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe so sprejeli sklep, v katerem so 
soglasno potrdili g. Ermina Hvalico za predsednika Odbora za gospodarstvo in gospodarske 
javne službe.  
 
K tč. 2 dnevnega reda: 
 
Predsednik odbora predlaga glede na stanje občine, da občina gre v  zadolževanje ter da se 
čim prej sprejme proračun, da bo zagotovljeno nadaljevanje že začetih investicij in začetek 
izvajanja novih investicij. Bistveno je izvesti investicije v vodovodno infrastrukturo za katere 
ima občina rezervirana državna sredstva. Glede stanja občine ugotavlja, da je že bila narejena 
analiza stanja v okviru Strategije razvoja občine za obdobje 2022-2030, kazalniki so 
zaskrbljujoči, videti je da občina stagnira. Strategijo je potrebno še enkrat pogledati. Videti je, 
da je režijski obrat podhranjen in da je vodovodno omrežje problematično. Odprl je razpravo 
za morebitne pripombe na Predlog Proračuna za leto 2023.  
 
Člani Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe so podali naslednje pobude in 
vprašanja ter prejeli naslednje odgovore (krepko): 

- Odbornik Djurić je postavil vprašanje v čem občina stagnira, saj je bilo v zadnjih letih 
ogromno narejeno. Videti je da proračun pelje projekte, ki so že začeti, zato se strinja, 
da je potrebno projekte izpeljati do konca, da občina teh sredstev ne izgubi (Vodovodni 
sistem Ilovica-Zabrdo, Vodovodni sistem Koprivišče, Povezava na vodovod Mrzlek). 
Predsednik odbora je odgovoril, da je razvidno iz kazalnikov občine 
(demografski, zdravstveni…).   

- Odbornik Djurić je postavil vprašanje zakaj je kljub izstopu Občine iz Zavoda za zeleni 
razvoj Soške Doline (ZZRSD) je v proračunu še vedno predvidenih cca. 70.000 EUR. 
Metoda Humar je odgovorila, da so sredstva za ZZRSD zadržana, dokler se izstop 
tudi pravno-formalno ne uredi.  

- Odbornik Djurić je zasledil, da imamo Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Kanal 
(ZTKMŠ Kanal), vendar da delavci niso še prerazporejeni.  
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- Odbornik Djurić je podal pobudo, da se zagotovi sredstva za sanacijo kapelice v gradu 
pri pripravi proračuna za 2. branje. Ocenjena vrednost del je 60.000 EUR.  

- Odbornik Djurić je podal pobudo, da se prospekte, ki so na voljo v TIC v katerih je 
kapelica umakne iz uporabe oz. samo prekrije to območje.  

- Odbornik Križnič se strinja s predlogom glede sanacije kapelice, v smislu, da se jo 
zaščiti. Glede samega proračuna in investicij iz preteklih let je dejstvo, da se jih izpelje. 
Zadolžitev je ekonomična in upravičena.  

- Odbornik Simčič je podal pobudo, da se poveča sredstva ZTKMŠ Kanal, saj je 100.000 
EUR občutno premalo v povezavi z razvojem turizma.  Metoda Humar je odgovorila, 
da je bil plan Zavoda za ZTKMŠ Kanal 200.000 EUR.   

- Odbornik Križnič je podal pobudo, da se v nadaljevanju ostanke sredstev iz ZZRSD 
prenese na postavko ZTKMŠ Kanal ter da odbor pred obravnavo predloga proračuna 
za 2. branje obravnava tudi plan ZTKMŠ Kanal.  

- Odbornik Simčič se strinja, da se pregleda, kaj je svet zavoda ZTKMŠ Kanal pripravil. 
Glede Režijskega obrata občine Kanal ob Soči pa ugotavlja, da imamo daleč najdražjo 
vodo glede na njegovo kalkulacijo. Predlaga, da se preuči koliko stane dokončanje 
vodovodnega omrežja občine. Odbornik Križnič je podal pobudo, da se oblikuje z 
vodjo Režijskega obrata predlog na kakšen način racionalizirati stroške, da bo 
efekt viden.  

- Predsednik odbora je poudaril, da je občina dolžna po zakonu izvajati čiščenje. Meni, 
da je to ena ključnih prioritet za vodooskrbo. Podal je pobudo za vzpostavitev redne 
čistilne službe za Kanal in Deskle, mogoče tudi za okolico.  

- Odbornik Colavini je postavil vprašanje glede znižanje postavke za prireditve in 
urejanja pokopališč. Metoda Humar je odgovorila, da so bili pri pripravi predloga 
proračuna zelo omejeni zaradi prihodkov, se zavedajo, da je na vseh 
pokopališčih ogromen primanjkljaj. Zaradi ugotovitev Računskega sodišča je 
namesto transferjev za prireditve nova postavka v proračunu. 
 

 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je soglasno sprejel sklep, v 
katerem predlaga Občinskemu svetu, da obravnava in sprejme Predlog Proračuna 
Občine Kanal ob Soči za leto 2023, vključno s pripombami odbora v prvi obravnavi  
ter da se o predlogu Proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 2023 opravi javna razprava, 
ki bo trajala najmanj 15 dni.  

 
K tč. Razno 

Pod točko so bila postavljena naslednja vprašanja oz. podane pobude: 

- Odbornik Simčič je predlagal, da se občinska uprava ter Odbor drži časovnic določenih 
v Poslovniku glede pravočasnega prejema gradiva za obravnavo. Podžupanja je 
odgovorila, da bo gradivo občinskim svetnikom poslano v skladu s Poslovnikom 
teden dni pred sejo občinskega sveta. Odbornikom pa posredovano po 
elektronski pošti nemudoma po sestavi dnevnega reda za sejo Odbora, 
najkasneje naslednji dan. Predlaga, da so sestanki odbora sklicani v tednu pred 
sejo občinskega sveta, da se lahko pripravi zapisnik do seje občinskega sveta.   

 
Sestanek odbora se je zaključil ob 14.15. 
 
 
 
Zabeležil:                    Predsednik Odbora za 
Andreja Nanut                                      gospodarstvo in gospodarske javne službe    

                                    Ermin Hvalica 


